

Little Caesars®

PIZZA KIT

FUNDRAISING

FROM OUR KITCHEN TO YOURS

Little Caesars Pizza Kits contain all the ingredients to make our world famous pizza and bread in your kitchen!



NEW!

NOW OFFERING
COOKIE DOUGH
EXCLUSIVELY FROM

The
COOKIE
— KITCHEN™ —

888-452-5487 • PizzaKit.ca

FAMILY FAVOURITES

DEEP!DEEP!™ Dish Pizza Kit

Our famous deep dish pizza bakes to perfection with a crisp on the bottom, soft and chovy on the inside crust with a crispy, crunchy, caramelized cheese edge. Makes 4 authentic 6 1/2 x 9" Detroit style deep dish pizzas!

Kit de DEEP!DEEP!™ Dish pizza

Notre célèbre plat à pizza profond cuit une croûte croustillante à la mie délicate et moelleuse avec un bord croquant au fromage caramélisé. La trousses contient toutes les garnitures pour faire 4 plats à pizza profonds style Detroit de 6 1/2 po x 9 po!



DP Makes 4 - \$30



GP Makes 3 - \$30

Pepperoni Garlic Pizza Kit

The mouthwatering flavours of pepperoni pizza and garlic bread together in every bite! Our Detroit style deep dish crust is layered with our signature pizza sauce, random blend 100% Mozzarella and Munster cheeses, and premium pepperoni. Hot from the oven, drizzle on garlic buttery sauce and Parmesan cheese to create a one of a kind taste sensation! Makes 3 12" pizzas!

Trousse pizza au pepperoni et à l'ail

Les saveurs appétissantes de la pizza au pepperoni combinées avec celles du pain à l'ail tout en une seule bouchée! Notre pâte à croûte épaisse style Detroit est couverte de notre propre sauce à pizza, d'une combinaison personnelle de fromage Munster et Mozzarella authentiques, et de pepperoni de qualité supérieure. Une pizza toute chaude sortie du four, parsemé d'une sauce au beurre à l'ail et saupoudré de fromage parmesan pour créer un goût sans égal! Donne 3 pizzas 30,5 cm (12 po)!

NEW! Group earns \$6 profit on every Kit!

FROM OUR KITCHEN TO YOURS



Pepperoni Pizza Kit

A family favourite! Our signature crust with our famous pizza sauce, topped with 100% real Mozzarella and Muenster cheeses, and a generous portion of our tasty pepperoni! Makes 3 12" pizzas!

Trousse à pizza au pepperoni

Un préféré des familles! Notre croûte signature avec notre célèbre sauce à pizza, garnie de fromage mozzarella et muenster 100% authentique et d'une portion généreuse de notre délicieux pepperoni! Donne 3 pizzas 30.5 cm (12 po)!

P

Makes 3 - \$29



UC

Makes A Combo - \$29

NEW! Ultimate Combo Kit

A pizza feast for the whole family includes a side and a dessert! Makes one Big! Big! 12' x 16" Pizza, 18 Crazy Bread® sticks and 15 Chocolate Chip Cookies

NOUVEAU! Ensemble Combo Ultime

Un festin de pizza pour toute la famille qui comprend un accompagnement et un dessert! Donne une Pizza Big! Big! de 30x40cm (12' x 16" po), 18 bâtonnets de pain Crazy Bread® et 15 Biscuits aux pépites de chocolat

NEW! Group earns \$6 profit on every Kit!

SOMETHING FOR EVERYONE



PD

Makes 9 - \$29

Personal Pepperoni Pizza Kit

Quick and delicious! Perfect for after-school snacks, quick meals, sleepovers, and birthday parties. Kids have fun making their very own pizza creation. Makes 9 6" pizzas!

Lot pizza au pepperoni, portion individuelle

Rapide et délicieuse! Parfaite pour les collations après l'école, manger sur le pouce, les soirées pyjama, et les fêtes d'anniversaire. Les enfants s'amuseront à confectionner leur propre pizza. Donne 9 pizzas 15,2 cm (6 po!)



C

Makes 3 - \$27

Cheese Pizza Kit

Loaded with our 100% real Mozzarella and Muenster custom cheese blend, this is a favourite with both kids and adults. Plus, it's easy to add your own toppings to create your family's favourite recipe. Makes 3-12" pizzas!

Trousse à pizza au fromage

Traffé de notre mélange à fromage mozzarella et muenster 100% authentique, c'est un préféré auprès des enfants comme des adultes. De plus, il est facile d'ajouter vos propres garnitures pour concocter votre recette familiale préférée. Donne 3 pizzas 30,5 cm (12 po!)

NEW! Group earns \$6 profit on every Kit!

DELICIOUS SIDES



IB

Makes 3 - \$27

Italian Cheese Bread Kit

A customer favourite! The mouth watering flavours of garlic, butter, parmesan and our own Italian spices top 100% real Mozzarella and Muenster cheese. Makes 3 10" Breads!

Trousse à pain au fromage italien

Un préféré des clients! Des saveurs alléchantes d'ail, beurre, parmesan et nos propres épices italiennes avec du fromage mozzarella et muenster 100% authentique. Donne 3 carrés de 25,4 cm (10 po) de pain au fromage italien de Little Caesars!



CB

Makes 3 - \$22

Crazy Bread® Kit with Crazy Sauce®

Enjoy our world famous Crazy Bread® topped with the delicious flavours of butter, garlic and parmesan cheese. Served with our famous Crazy Sauce®. 3 loaves make 54 Crazy Bread sticks!

Trousse Crazy Bread® avec Crazy Sauce®

Dégustez notre Crazy Bread® de renommée mondiale garni de délicieuses saveurs de beurre, ail et parmesan. Servi avec notre fameuse Crazy Sauce®. Donne 54 morceaux de pain Crazy Bread de Little Caesars!

NEW! Group earns \$6 profit on every Kit!



The COOKIE — KITCHEN —

NEW! EXCLUSIVE TO LITTLE CAESARS FUNDRAISING

Enjoy gourmet treats made just for you by The Cookie Kitchen!

We use only high quality ingredients to create the unforgettable sweet sensations that you will crave.

All cookie dough from the Cookie Kitchen is per-portioned for your convenience.

Toutes les pâtes à cookie de la "Cookie Kitchen" sont préportionnés pour votre commodité.



NEW! Classic Chocolate Chunk Cookie Dough

The family favourite loaded with flavour! Made with real butter, premium semi-sweet chocolate chips, and milk chocolate chunks. Makes 40 cookies.

NOUVEAU! Pâte à cookie classique aux morceaux de chocolat

Une pâte composée de pépites de chocolat mi-sucré de première qualité, de morceaux de chocolat au lait artisanal et de pur beurre. Le cookie préféré de la famille, chargé de goût! Donne 40 cookies.



Makes 40 - \$22



OR

Makes 40 - \$22

NEW! Homestyle Oatmeal Raisin Cookie Dough

Sweet, chewy oatmeal baked with 100% whole grain oats, organic honey and California raisins. Homestyle goodness in every bite! Makes 40 cookies.

NOUVEAU! Pâte à cookie flocons d'avoine et raisins secs traditionnel

Une pâte aux flocons d'avoine doux et moelleux, cuits avec des grains d'avoine à 100% entiers, du miel bio et des raisins californiens. Un bonheur traditionnel vous attend dans chaque morceau! Donne 40 cookies.



NEW! Old-Fashioned Snickerdoodle Cookie Dough

Simply delicious! Cinnamon and sugar baked into a scrumptiously soft, buttery cookie. Tastes like home! Makes 40 cookies.

NOUVEAU! Pâte à cookie biscuits cannelle à l'ancienne

Tout simplement délicieux! De la cannelle, du sucre et du beurre font de ce cookie onctueux une expérience exquise. Des saveurs d'enfance! Donne 40 cookies.

SN

Makes 40 - \$22

PLEASE ASK YOUR CUSTOMERS TO MAKE CHEQUES PAYABLE TO YOUR ORGANIZATION AND NOT TO LITTLE CAESARS®.

IMPORTANT! DON'T FORGET TO COLLECT PAYMENT WHEN THE ORDER IS PLACED.

IMPORTANT! N'OUBLIEZ PAS DE PERCEVOIR LE PAIEMENT AU MOMENT DE LA COMMANDE!

SELLER'S NAME/NOI DU VENDOR: _____ SELLER'S PHONE /
NUMERO DE TELEPHONE DU VENDOR: _____

ORGANIZATION/ORGANISATION NAME: _____ VENUE/INSTAUTION: _____

DATE TO TURN IN ORDER FORM & PAYMENT/DATE DE DEPUY SV INV AU COMMANDE (ET SV PAYMENT): _____

PICK UP DATE & TIME/DATE ET HEURE DE COLLECTE: _____

NAME/NOI, PHONE/TELEPHONE

	\$30.00	\$30.00	\$29.00	\$29.00	\$29.00	\$27.00	\$27.00	\$22.00	\$22.00	\$22.00	\$22.00		
	Deep/Dessy Dish Pizza Kit	Pepperoni Garlic Pizza Kit	Pepperoni Pizza Kit	NEW! Ultimate Combo Kit	Personal Pepperoni Pizza Kit	Cheese Pizza Kit	Italian Cheese Bread Kit	Crazy Bread Kit w/Crazy Sauce	NEW! Classic Chocolate Chunk Cookie Dough	NEW! Homestyle Oatmeal Raisin Cookie Dough	NEW! Old Fashioned Snickerdoodle Cookie Dough		
DP	GP	P	UC	PP	C	IB	CB	CH	OR	SN	TOTAL KITS	AMOUNT PAID	
TOTAL	DP	GP	P	UC	PP	C	IB	CB	CH	OR	SN	TOTAL KITS	AMOUNT PAID

**NEW!
ALL
PRODUCTS
NOW EARN
\$6 PROFIT**

FOR YOUR CONVENIENCE, PLEASE REMEMBER TO TALLY THE ROWS AND COLUMNS TO ENSURE YOUR ORDER IS ACCURATE. POUR SIMPLIFIER LE PROCESSUS, VEILLER À MARQUER LES LIGNES ET LES COLONNES POUR GARANTIR L'EXACTITUDE DE VOTRE COMMANDE.



PIZZA KIT

FUNDRAISING



Ordering online is as
easy as 1-2-3!

1

Go to PizzaKit.ca
Click on "Products"
then "Shop".

2

Enter your group's
Fundraiser ID# so they
earn the \$6 profit on your
purchase.

3

START SHOPPING!
All products will be
shipped directly to your
group. The profit from
EVERY purchase will be
sent to your organization.

888-452-5487 • PizzaKit.ca

© 2008 Little Caesars Pizza Company. All rights reserved. Pizza Kit is a registered trademark of Little Caesars Pizza Company. Fundraising Program is a service mark of Little Caesars Pizza Company. All other trademarks are the property of their respective owners. Pizza Kit is a service mark of Little Caesars Pizza Company. All other trademarks are the property of their respective owners.